

主办方: 危险品安全联盟

**Organizers: Dangerous Goods Safety Alliance** 



# 中德危险货物高峰论坛 The Sino-Germany Dangerous Goods Summit Forum

- 首届中德危险货物高峰论坛将于2024年5月14-15日在中国举办, 聚集中德危险货物行业中坚力量,吸引中德两国的政府协会、行业企业、投资机构、高校院所、咨询公司代表共聚一堂。
- The first China-Germany Dangerous Goods Summit forum will be held in China on May 14-15,2024, gathering the backbone of the Dangerous Goods industry and attracting representatives of Chinese and German government, associations, industry enterprises, investment institutions, universities, institutes and consulting companies to gather together.
- 作为全球危险品管理、运输和安全领域的重要创新与交流平台,
  聚焦中德危险货物行业对经济、社会和城市发展的重要影响及对策,促进危险货物圈资源连接共享,共同助推行业发展新引擎,助力行业崛起,赋能产业升级。
- As an important innovation and exchange platform in the field of Global Dangerous Goods management, transportation and security, it focuses on the important impact and countermeasures of Sino-German Dangerous Goods industry on economic, social and urban development, promotes the connection and sharing of resources in the Dangerous Goods circle, jointly boosts the new engine of the development of the industry, helps the rise of the industry and enables the industrial upgrading.



# 中德危险货物高峰论坛 The Sino-Germany Dangerous Goods Summit Forum

- 这一开创性的高峰论坛活动作为**中德两大工业大国**之间的桥梁,为行业前沿信息、最佳实践和创新解决方案创造了独特的空间。
- The groundbreaking summit event serves as a bridge between the two major industrial powers, creating a unique space for cutting-edge information, best practices and innovative solutions.
- 行业领先企业与意见领袖共襄盛举,共同致力于提高**安全性、** 可持续性和合规性,塑造危险货物运输的未来。
- Industry leaders and opinion leaders will work together to improve safety, sustainability and compliance, and to shape the future of dangerous goods transportation.
- 通过卓有远见的演讲分享、互动研讨会和社交拓展机遇,中 德危险货物高峰论坛旨在建立更牢固的行业纽带,促进跨境 学习,并最终为**更安全、更互联**的全球贸易新格局做出贡献。
- Through insightful speech sharing, interactive seminars and social expansion opportunities, the China-Germany Hazardous Goods Summit aims to build stronger industry ties, promote cross-border learning, and ultimately contribute to a new landscape of safer and more interconnected global trade.



# 组织染构 organizational structure

#### 指导单位 Guide Organization

- 江苏省交通运输厅 Jiangsu Provincial Department of Transportation
- GIZ 中德合作组织 The GIZ Sino-German Cooperation Organization
- TRT 太仓欧商会 Taicang European Chamber of Commerce
- CIFA 中国国际货运代理协会

China International Freight Forwarders Association

■ 上海市HSE研究会 Shanghai HSE Research Association

#### 议程持续更新中 updating....

# 议程 Agenda

Day1	活动内容 Content
上午 09:00-12:00 am	开幕式:危险货物高效合规可持续发展论坛 Opening:Forum on Efficient, Compliant and Sustainable Development of Dangerous Goods
	专题 一:德国危险货物发展 Development of Dangerous Goods in Germany
	Topic 1:德国化学品协会如何助力危险品行业发展 How the German Chemical Association support the member for the dangerous goods compliance impelementation
	Topic 2:德国危险货物安全顾问如何帮助企业降本增效 How German Dangerous Goods Safety Advisors system
中午 12:00-13:30	午餐 Lunch Time
下午 13:30-16:30 pm	专题 二:中国危险货物发展 Development of Dangerous Goods in China
	Topic 3:中国危险货物空运,海运,陆运法规发展 Development of Regulations for Air, Sea, and Road transportation of Dangerous Goods in China
	Topic 4:中国危险货物运输体系建设 How to Build a compliance Dangerous Goods Transportation system
晚上	危险货物创新服务优胜奖颁奖及晚宴 Awards for Innovative Services Supplier in Dangerous Goods

#### 议程持续更新中....

# 议程 Agenda

Day2	活动内容 Content
上午 09:00-12:00 am	专题 三: 危险货物行业规范 Dangerous Goods Industry Standards
	Topic 5: 德国企业行业如何保证全球危险品供应链合规 How German Enterprises Ensure Global Compliance of Hazardous Materials Supply Chains
	Topic 6:生物医疗行业中危险品供应链合规 Compliance of Dangerous Goods Supply Chain in the Biomedical Industry
中午 12:00-13:30	午餐 Lunch Time
下午 13:30-16:30 pm	Topic 7:新能源产品危险品进出口合规要求 Compliance Requirements for the Import and Export of Lithium Batteries, Hydrogen Energy products
	圆桌论坛:危险品供应链管理依靠政府监管还是行业自建? Roundtable Forum: Does dangerous goods supply chain management rely on government regulation or industry self construction?

#### 主席团成员 bureau members





Mr. Mann Ulrich

- 德国GBK合规咨询董事
- GBK GmbH Director
- 注册德国危险货物道路运输ADR及铁路 运输RID, 内河运输ADN安全顾问
- Registered German ADR, RID, ADN Safety Adviser
- 德国化学工业协会 (VCI) 危险货物运输 条例工作组成员和前主席
- Member and former Chairman of the Working Group on the Transport of Dangerous Goods Regulations of the German Chemical Industry Association (VCI)



Mr. Joerg Roth

- 德国国家危险货物专家工作组成员
- Member of the German National Dangerous Goods Expert Working Group
- 德国化学品协会VCI物流工作组主任
- Director of the Logistics Working Group of the German Chemical Association VCI
- 欧洲化学品协会CEFIC 代表
- Representative of the European Chemical Association CEFIC



Dr. Polonius Fabian-Alexander

- 梅赛德斯奔驰集团危险货物安全顾问
- Team corporate Dangerous Goods Safety Adviser Mercedes-Benz Group
- 中德交通部"提升中国道路运输安全"项目专家委员
- Expert Committee Member of the Sino-German "Improving Road Transport Safety in China" Project

#### 主席团成员 bureau members





Mr. Chaoding Chen

- 梅赛德斯奔驰集团危险货物安全顾问
- Team corporate Dangerous Goods Safety Adviser Mercedes-Benz Group
- 中德交通部"提升中国道路运输安全"项目专家委员
- Expert Committee Member of the Sino-German "Improving Road Transport Safety in China" Project



Professor Wang Xuefeng 王学峰 教授

- 上海海事大学二级教授、博士生导师、国际航运系主任中国海事仲裁委员会仲裁员
- Professor, doctoral supervisor, Director of Shanghai Maritime University, Department of International Maritime Shipping, arbitrator of China Maritime Arbitration Commission
- 参加起草《中华人民共和国国际海运条例》
- Participated in the drafting of the Regulations of the People's Republic of China on International Maritime Transport



Mr. Chenfeng Shen 沈辰峰 先生

- General Manager of GBK China
- 注册德国危货道路ADR,铁路RID安全顾问;
- Registered ADR, RID Safety Adviser;
- 国际货运代理协会联合会FIATA 安保小组组长
- Leader of Security Team of International Federation of Freight Forwarders FIATA
- 中国国际货运代理协会培训工委会秘书长
- Secretary General of CIFA Training TEAM
- 上海市报关协会危险品专委会副主任
- Deputy Director of Dangerous Goods Committee of Shanghai Customs Declaration Association

#### 主席团成员 bureau members





Ms.Huang Qun 黄群 女士

- ICAO-FIATA空运危险品中国培训中心主任
- Director of ICAO-FIATA China Training Center
- 中国国际货运代理协会 (CIFA) 危险品委员会副 主任
- Deputy Director of the CIFA Dangerous Goods Committee
- 国际货运代理协会 (FIATA) 物流学院委员
- Member of the FIATA Logistics School



Professor Zhang Mingqi 张明齐 教授

- 交通运输部职业资格中心危险货物水路运输专家
- Expert in Dangerous Goods Maritime Transportation at the Vocational Qualification Center of the Ministry of Transport
- 中国国际货运代理协会特聘专家,培训专委会会副主任委员
- CIFA Specially appointed expert, vice director of CIFA Training TEAM
- 全国港航与物流管理专业委员会委员
- Member of the National Professional Committee for Port, Shipping and Logistics Management



Mr. /Ms. XXX

更多神秘嘉宾, 敬请期待!

颁奖典礼暨晚宴 Award Ceremony and Dinner party

危险货物安全优胜奖 Dangerous Goods Excellent Safety Management Prize





# 参会企业 Participating enterprises

- 本次活动吸引了中德超过100+人员的参与,人员主要来自世界500强企业的物流供应商部门,采购部门,物流合规部门,产品合规部门等等。
- This event attracted over 100 participants from China and Germany, mainly from the logistics supplier department, procurement department, logistics compliance department, product compliance department, and other departments of Fortune Global 500 companies.

- 名单后续会陆续公布。
- The list will be announced gradually in the future.



论坛地点 Forum location



## 交通路线图 Traffic Map







### 参会费用 Fees to attend

- 标准票: 参会费 (2天): 5,800 元每人
- Standard Ticket: Attendance Fee (2 days)
  CNY 5,800 (750 euro) per person
- 3月29日前报名,可享早鸟价 4800 元
- Register before March 29<sup>th</sup>, Get Early Bird Price is CNY 4,800 (650 euro) per person



Method 1: Contact US to register

**Contact: Vicky Yao** 

021-62886580 Vicky.yao@gbk-china.com

Method 2: Scan below QR Code to register



Method 3: Click the Below LINK to register

https://www.wjx.top/vm/PPUbiGa.aspx#

报名方式 How to join



# 即刻加入! 2024 中德危险货物高峰论坛 JOIN US NOW! The 2024 Sino-Germany Dangerous Goods Summit Forum

即刻加入 谢谢观看 Thank you for Watching!

